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Pan Piotr Jedliński

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu swoim oraz Radnego Błażeja Papiernika zwracam się do Pana z prośbą o podjęcie

działań zmierzających do wprowadzenia ekologicznego projektu „Zapuśćmy korzenie".

Proponowany projekt miałby obejmować 8 klasy koszalińskich szkół podstawowych. Akcja 

polegałaby na zasadzeniu „klasowego" drzewa na zakończenie nauki w szkole podstawowej.

Zasadzone drzewa mogłyby zostać „opatrzone" tabliczkami znamionowymi z dedykacją 

poświęconą klasie, któraje sadziła. Każde drzewko upamiętniałoby jedną klasę 8, zatem co roku akcja 

obejmowałaby zasadzenie około 40 - 50 drzew.

W ramach projektu konieczne byłoby wyznaczenie odpowiedniego terenu. Naszą propozycją 

jest teren przy koszalińskim Parku Wodnym.

Mamy nadzieję, że stworzony w przyszłości skwer, byłby zarówno pięknym gestem w kierunku 

dbania o Naszą wspólną przestrzeń i środowisko przyrodnicze, ale także miejscem spotkań, 

wspomnień, powrotów do lat szkolnych. Całe przedsięwzięcie byłoby realizowane z myślą o młodych 

pokoleniach, kończących naukę w koszalińskich szkołach podstawowych.

Z góry serdecznie dziękujemy za pozytywne rozpatrzenie naszej prośby.

z wyrazami szacunku,


